
                   Afscheid van bestuurslid René Westphal bij de Algemene Ledenvergadering 
 

René Westphal is een echt verenigingsmens. Voordat hij via dochter Denise betrokken raakte bij 
Oliveo Handbal was hij al actief geweest in diverse functies bij TOGB, bij de tafeltennis en als 
hulpsinterklaas. Meteen bij binnenkomst in 2018 bij Oliveo viel hij op. Hij had een duidelijke mening 
en visie en binnen no time vulde hij het gat op dat ontstaan was in het wedstrijdsecretariaat. Iemand 
moet het toch doen! Hij ging voortvarend aan de slag en heeft veel contact met het NHV. Hij was in 
voor elke verbetering en gaf het NHV – soms ongevraagd – zelfs advies. René werkt secuur en heeft 
goede oplossingen voor wedstrijdwijzigingen. 
 

Heel snel trad hij toe tot het bestuur als bestuurslid Wedstrijdzaken en raakte goed ingeburgerd. Het 
duurde dan ook niet lang of hij werd bestuurslid Technische Zaken, terwijl hij voorzitter was van de 
Technische Commissie. Dat botste weleens; twee petten op in een soortgelijke functie bleek niet 
handig, zodat René stopte bij de TC. Hij kon zich nu veel beter toeleggen op zijn bestuursfunctie. Die 
behelsde heel wat, maar was hem op het lijf geschreven. Hij maakte het mogelijk dat HS1 met hars 
kon gaan spelen; diverse overleggen met de gemeente en goede afspraken waren daarvoor nodig. 
Hij is van alle markten thuis en een echte regelaar. Hij maakte een sleutelplan en vervangt hang- en 
sluitwerk. Hij meldde Oliveo aan voor Statiegeld Nld. En dat legt ons geen windeieren. Ook hielp 
Oliveo als verkeersregelaars de buurgemeente Berkel tijdens de Avond4daagse wat een leuk bedrag 
opleverde voor de busreis van de selectie. Op zijn initiatief. 
Hij was vaak present bij de clusteroverleggen en de ALV’s van het NHV en altijd goed voorbereid.  
Gedurende de hele coronatijd maakte hij met Richard Spies de protocollen. Alle communicatie verliep 
perfect. Er kwamen veldtrainingen en er kwam een alternatieve competitie.  
 

Er kwam samenwerking met de Handbalschool op zaterdagochtend. De wedstrijdtafel is tegenwoor-
dig goed bemenst; hij nam daar de juiste stappen voor. Elk team werd met de neus op de feiten 
gedrukt dat kabouters niet bestaan en dat het werk in een vereniging door de leden en hun ouders 
gedaan moet worden. Ook het fluiten van wedstrijden. Bij scheidsrechterszaken was hij ook een 
steunpilaar. Wat nodig was, werd geregeld. De Week van de Scheidsrechter gaat niet ongemerkt 
voorbij. En iedereen die fluit, beschikt tegenwoordig over een Spelregelbewijs.  
 

Hij werkt heel precies, oplossingsgericht en scherp. Elke wijziging pakte hij flexibel en efficiënt op. Hij 
is een voorstander van wedstrijdsport, maar het moet wel realistisch, haalbaar en betaalbaar zijn. 
Hij is behulpzaam. Ook is hij vaak op de ‘werkvloer’ te vinden. Loopt er iets niet goed in de kantine 
dan springt hij bij. Hij is kritisch, pluist regels na. Zelden blijkt hij ongelijk te hebben, zodat de goede 
wegen steeds bewandeld kunnen worden. Hij kwam bij bestuursvergaderingen beslagen ten ijs. De 
afgelopen jaren was hij avondvoorzitter bij gebrek aan een voorzitter.   
 

René is heel snel de ‘ruggengraat’ van de vereniging geworden. Wij zijn daarom blij dat hij nog niet 
weg is. Hij gaat zich concentreren op wedstrijdzaken. Voor een aantal andere taken onder andere bij 
Scheidsrechterszaken zullen andere leden op moeten staan!  
 

                           



 
 
 
 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


